

Date 日期	June 10, 2025
Proposer(s) 提議者	Claudius Lam, VP - Technical
Subject 主題	Game arrangement during extreme weather
Proposed changes 建議更新内容	<ul> <li>1.13.d When the temperature reaches 35C or below 8C at the scheduled starting time, as per the Regional Weather report issued by the Hong Kong Observatory, postponement of the game should be considered and: <ul> <li>(i) The game will be postponed if requested by one of the sides</li> <li>(ii) If both sides mutually agree, the game may be postponed even when the weather does not meet these requirements or at any time during a game.</li> <li>(iii) The cost for public greens shall be borne by the side who raises the postponement request.</li> </ul> </li> </ul>
	<ul> <li>1.13.d 如果在原定開賽時間時天文台之分區天氣報告顯示氣溫超出攝氏 8 至 35 度的範圍,對賽雙方可考慮比賽改期:</li> <li>(i)比賽可在其中一方提出要求下改期。</li> <li>(ii)如果對賽雙方同意,即使氣溫未超越以上範圍或在比賽途中仍然可以改期。</li> </ul>
	(iii) 如来到費受力问意,即使氣溫不超越以工範圍或在比賽延中仍然可以改新。 (iii) 在公眾場地,提出改期要求一方須負責額外之場地費用。
Background 背景	Give a clearer instruction on how to make a decision when the game was played under extreme weather conditions.
Benefits 好處	Having a clear guideline and avoid unnecessary arguments
Process History 處理過程	Discussion by Councilors on June 9, 2025 Proposal recommended by VP – Technical on June 10, 2025 Feedback by councilors on June 10, 2025
Effective date 生效日期	Immediately.
Form last updated on 表格最後更新日期	10 June 2025 – First draft